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Het jaar 2019 kenmerkt zich als een jaar waarin veel gebeurtenissen elkaar 
opvolgden. Een jaar met maar liefst 3 verkiezingen: Provinciale verkiezingen, 
waterschapsverkiezingen en Europese verkiezingen. Wij hebben 4 zaterdagen 
campagne gevoerd voor de provinciale staten en het waterschap. Wij zijn 
hierbij ondersteund door een aantal kandidaten van de lijst, bestuur en een 
aantal leden. Alle inspanningen loonden. In Drenthe zijn we ondanks een 
klein verlies weer de grootste partij en hebben we in Cees Bijl weer een 
uitstekende gedeputeerde. Het geeft aan dat we er nog steeds toedoen. 
Mei was ook de maand dat we afscheid moesten nemen van Toltsje 
Scheringa. Jarenlang was ze als fractievoorzitter één van de boegbeelden van 
de PvdA. Ze heeft op velen van ons een onuitwisbare indruk gemaakt.  
Het jaar 2019 was ook het jaar dat we eindelijk weer een nieuwe 
burgemeester mochten begroeten die aangeeft zich gedurende langere tijd 
aan de gemeente te willen binden. We zijn blij met de nieuwe burgemeester  
Anno Wietze Hiemstra. De eerste indruk is dat we te maken hebben met een 
aimabele, sociale maar ook doortastende man. Precies waar we na het vertrek 
van Piet van Dijk en twee interims behoefte aan hebben. 
 
 
Een terugblik: 
In het jaar 2019 zijn verschillende zaken aan de orde geweest waarover wij 
ons standpunt zo helder mogelijk hebben trachten weer te geven. Soms door 
het stellen van schriftelijke vragen soms in de vorm van moties en 
amendementen.  
Hieronder vindt u een weergave van de belangrijkste raadsvragen, moties en 
amendementen. 
 
 
Raadsvragen 
 
Aankoop oude gemeentehuis 
In februari heeft het college besloten tot de strategische aankoop van het 
oude gemeentehuis van Gasselternijveen. Als reden voor deze haastige 
aankoop werd gegeven dat er wellicht ongewenste initiatieven zouden gaan 
worden ontplooid, terwijl de dorpscoöperatie andere plannen met dit gebouw 
heeft. Om te voorkomen dat die plannen voortijdig zouden worden 
gedwarsboomd heeft het College  met toestemming van de raad besloten tot 
aankoop. De gehele gang van zaken verdient geen schoonheidsprijs, hetgeen 
door onze fractie ook heel duidelijk naar voren is gebracht. De 
beantwoording van onze vragen door het College liet te wensen over, echter 
gezien de stemverhoudingen in de raad had het voor onze fractie geen 
enkele zin om er voor te gaan liggen. Wel blijven we de ontwikkelingen 
volgen en zullen we het College houden aan de toezegging dat het pand 
zonder extra investeringen weer van de hand zal worden gedaan. 
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Intensivering gaswinning 
Het is ons allen duidelijk dat gaswinning in Groningen tot grote problemen 
leidt en dat dit nog steeds een uitzichtloos proces is. Reden om onze zorg te 
uiten als er onrust ontstaat naar aanleiding van berichtgeving in de krant 
over intensivering van gaswinning in Drenthe. Duidelijk te maken dat het 
zeer onwenselijk is dat de Drentse gasvelden intensiever in gebruik worden 
genomen. Weliswaar stelt de NAM hierin een aantal randvoorwaarden, maar 
de PvdA is er niet gerust op en vraagt het college ook om  de minister te 
informeren dat dit een ongewenste situatie is. 
 
Toepassing waterstof in Aa en Hunze  
Duurzaamheid staat hoog op onze agenda, om die reden hebben we ons in  
2018 eens laten voorlichten over de mogelijkheden van het rijden op 
waterstof. Dit heeft geleid tot een bedrijfsbezoek  bij Holthausen in 
Hoogezand, een van de pioniers op dit gebied. We waren onder de indruk 
van de mogelijkheden. Waterstof zou ook mogelijkheden kunnen bieden 
binnen onze gemeente. Om die reden hebben wij vragen gesteld over de  
mogelijkheden van waterstof bij het vervangen van het wagenpark en of de 
gemeente zelf initiatief wil nemen tot het aanwijzen van een mogelijke 
locatie voor een tankstation van waterstof. Hierbij zou de gemeente zich 
meer kunnen gaan ontplooien als duurzame gemeente. Helaas pakt het 
college de handschoen hierin niet op. 
 
Voedselbank 
Als fractie zouden wij willen dat er geen voedselbanken zouden moeten 
bestaan. Maar helaas, teveel mensen blijken nog steeds afhankelijk te zijn 
van de Voedselbank. Wreed is dan ook te horen dat de Voedselbank van Aa 
en Hunze door veranderde regelgeving in financiële nood verkeerde. Tijdens 
de raadsvergadering, bij het vragen halfuurtje, hebben wij vragen gesteld 
over deze actuele financiële  situatie van de voedselbank. Vragen werden 
gesteld aan de verantwoordelijke wethouder hoe hij dacht de voedselbank bij 
te staan. Wethouder Lamberts gaf aan zelf géén initiatief te nemen, maar gaf 
ook gelijktijdig aan niet onwelwillend te zijn om een handreiking te doen als 
hierom gevraagd werd. Wij zagen op dit punt liever een proactieve houding 
van het College. 
 
Asbest slooppand 
Naar aanleiding van onrust over de aanwezigheid van asbest op een 
slooppand in Gieten hebben wij het college gewezen op haar 
verantwoordelijkheid ten aanzien van de veiligheid en in de informatieplicht 
naar omwonenden.   
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Blindegeleidestroken 
Al geruime tijd proberen wij er voor te zorgen dat de blindegeleidestroken 
weer terugkomen in het centrum van Rolde. In december 2018 hebben wij 
hierover weer vragen gesteld. Deze vragen waren aanleiding voor RTV-
Drenthe om hier een reportage over te maken. Het onderwerp werd daardoor 
ook opgepakt door Hart van Nederland. Zij hebben daarvoor contact gezocht 
met de geïnterviewden uit de reportage van RTV-Drenthe, onze fractie en de 
gemeente. Uiteindelijk is het niet verschenen op de landelijke televisie.  
Het college kwam in februari met de toezegging dat er binnenkort een 
besluit genomen zou worden over dit onderwerp. Maar daarna werd het weer 
stil en hebben wij begin mei wederom vragen gesteld, hierbij de nadruk 
leggend op het niet nakomen  van afspraken. Uiteindelijk hebben we de 
toezegging gekregen dat er in de maand juli gestart zou worden met de 
uitvoering! Dat is ook gebeurd!! 
 
Klijnsma gelden 
Er is een apart budget beschikbaar voor besteding van de zgn. Klijnsma 
gelden, middelen bedoeld voor de bestrijding van armoede onder kinderen. 
Hier zijn  duidelijke afspraken over gemaakt, ons is er veel aan gelegen dit 
op de juiste manier en op de juiste momenten te doen. Aangezien het college 
nalaat dit te doen en op te pakken vinden wij dat het tijd wordt het 
onderwerp aan te snijden en dit te doen door het stellen van schriftelijke 
vragen. De middelen zijn bedoeld voor nieuwe initiatieven, hiervan zien wij te 
weinig terug. 
 
Ontsluiting Hanebijtershoek 
Gezien de afspraken die in het verleden zijn gemaakt, zijn wij van mening dat 
de gemeente in deze kwestie de regierol op zich moet nemen en niet enkel 
mag volstaan met verwijzing naar formeel juridische posities. Er zijn redenen 
om nu het initiatief te nemen om uit de impasse te en om met alle partijen 
rond de tafel te gaan om de kwestie integraal op te pakken en tot een 
oplossing te komen. 
 
Hotel Braams 
Naar aanleiding van ontwikkelingen/berichtgeving over verkoop hotel Braams 
vragen gesteld.  Er zou sprake zijn van verkoop aan een vastgoed 
ondernemer. Wat betekende dit dan voor de beschikbaarheid van de grote 
zaal? Met de vorige eigenaar waren afspraken gemaakt dat de grote zaal 
beschikbaar zou worden gesteld t.b.v. verenigingsactiviteiten in Gieten. Door 
de verkoop van het pand vervalt deze toezegging en is het beschikken over 
een accommodatie voor voorstellingen etc. voor de verenigingen die daar 
behoefte aan hebben weer op de lange baan geschoven. De wethouder geeft 
aan dat het waarschijnlijk allemaal wel goed zal komen. Wij zijn er echter niet 
gerust op.  Wordt vervolgd.  
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Opstappen directeur Attenta 
Het vroegtijdig vertrek van de directeur van Attenta ging gepaard met een 
hoge afkoopsom. Ondanks dat het hier een interne kwestie van de stichting 
betrof, vonden wij toch dat wij hierover vragen moesten stellen.  
Wij wilden graag weten hoe de financiering hiervan geregeld was en of dit 
niet ten koste ging van de dienstverlening / zorg aan de inwoners. De 
beantwoording van deze vragen waren op het zijn zachtst gezegd summier 
en onbevredigend.  Dit vormde alsnog een reden voor de fractie om toch 
dieper op de materie in te gaan en te komen tot vervolgvragen  tijdens het 
vragen uurtje. Ook hier bleef de wethouder ontwijkend in zijn 
beantwoording. We realiseren ons dat een langdurige ziekte van een 
werknemer  een organisatie veel geld kost maar toch hebben toch willen we 
benadrukken  dat het beschikbaar stellen van gelden aan Stichting Attenta 
primair bedoeld is voor zorg en hulpvragen.  
 
Dementie convenant 
De gemeente Aa en Hunze heeft ook het dementieconvenant ondertekend.  
In de week van de Dementie hebben wij het college gevraagd wat zij dit jaar 
allemaal doet aan bewustwording en wat er de komende twee jaar nog 
ondernomen gaat worden. Het college geeft aan vooral faciliterend te werken 
en subsidies te verstrekken aan instellingen als Attenta en Impuls. De 
komende twee jaar willen zij de lijn voortzetten. Wij blijven hierop natuurlijk 
kritisch. 
 
Informatievoorziening Windpark 
Wij horen veel kritische geluiden over de info betreffende de windparken. Wij 
vragen het college of er afspraken zijn en wij wijzen het college op zijn 
inspanningsplichten. Het college geeft aan dat de informatievoorziening 
primair via omgevingsadviesraad (OAR)  moet lopen. Tevens geeft het collega 
aan de informatievoorziening regelmatig binnen de OAR te bespreken. 
Een onderwerp om kritisch te blijven volgen. 
 
 
‘t Maandhoes 
Icare had aangekondigd dat zij per 1 januari wilde stoppen met de 
verpleegkundige in de avond en nacht. Ook het kopje koffie, thee en een 
koekje stond op de lijst om te worden geschrapt. Dit alles tot grote 
ontsteltenis van de hoogbejaarde bewoners.  
Wij hebben hier kritische vragen over gesteld tijdens het vragen uurtje. De 
fractie had zorgen, zorgen die werden gedeeld door de voltallige Raad. De 
PvdA stelde zich open voor gesprekken met bewoners van het ‘t Maandhoes, 
legde contacten met inwoners van Gasselte en bespeurde zorgen, grote 
zorgen en gelukkig heeft Icare deze in de ogen van de PvdA onbegrijpelijke 
beslissing inmiddels voorlopig van tafel gehaald. Er zullen (opnieuw?) 
gesprekken plaatsvinden met de bewoners. De PvdA Aa en Hunze zal in ieder 
geval de toekomstige ontwikkelingen op de voet en kritisch blijven volgen. 
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Moties 
 
Doorfietsroute de Hunebed As 
Als voorstander van wijs met energie hebben wij een motie ingediend over 
een snelfietsroute langs de N34. We streven naar een discussie en onderzoek 
naar de mogelijkheid van de fietsinfrastructuur op de lijn Gasselte-Gieten-
Annen-Zuidlaren-Groningen. Deze motie trekken wij vervolgens in na 
toezegging dat de wethouder dit onderwerp aan zal kaarten bij de provincie. 
 
Herplant bomen 
Bij de inhaalslag onderhoud bomen in onze gemeente vond een kaalslag 
plaats. In de huidige tijdsbeeld met de stikstof discussie, opwarming van de 
aarde en bijkomende zaken is het ons inziens van groot belang de ruim 8000  
gekapte bomen waar geen herplant voor is gepland toch, geheel of 
gedeeltelijk, te herplanten. Helaas denkt de meerderheid van de raad daar 
toch anders over. Onze motie, ingediend met GroenLinks wordt verworpen.  
 
Voorzieningenwijzer 
Veel mensen weten niet voor welke voorzieningen ze in aanmerking kunnen 
komen. Een handig middel  om hierbij behulpzaam te zijn  is de zgn. 
voorzieningenwijzer.  Veel gemeenten maken al gebruik van deze wijzer. Het 
zou ook in onze gemeente een mooi hulpmiddel ter ondersteuning zijn en 
bijdragen in de bestrijding van armoede. Om die reden hebben wij een motie 
ingediend.    
In sommige gemeenten is deze voorziening een beproefd hulpmiddel met 
grote successen.  Inmiddels is ook het WPDA gestart met het gebruik van dit 
instrument en wordt gekeken of ook stichting Attenta hier gebruik van gaat 
maken. 
 
Emissievrije voertuigen 
Om het college te bewegen zelf een bijdrage te leveren aan de aanpak van de 
stikstof problematiek is besloten een motie in te dienen om bij aanschaf en 
vervanging van gemeentelijke voertuigen uit te gaan van de norm: 
“Emissievrij, tenzij”. Een toezegging van de wethouder zorgde ervoor dat wij 
de motie introkken. 
 
Schuldhulp 
Voor huishoudens met problematische schulden is het moeilijk of zelfs 
onmogelijk om te participeren in de samenleving. Wij verzochten daarom, 
middels een motie, samen met GroenLinks, het college te onderzoeken of de 
gemeente mogelijkheden heeft om deze groep inwoners beter te 
ondersteunen en te begeleiden. Helaas werd deze motie verworpen. 
 



7 

 

 

Regionale energietransitie 
De hele regionale energietransitie is een grote opgave voor zowel de 
gemeente als voor de inwoners. Iedereen moet hier vroegtijdig bij betrokken 
worden en goede informatievoorziening is van groot belang.  
Bij de behandeling van dit onderwerp in de raad hebben wij samen met 
Groen links en het CDA een motie ingediend.  
De motie had als strekking het college op te roepen om gemeenteraad en 
inwoners goed in het proces te betrekken en de mogelijkheid en 
wenselijkheid te onderzoeken van een gemeentelijke adviesraad 
energietransitie. De motie is aangenomen.  
 
Energiecoach 
Samen met GroenLinks en het CDA hebben wij het college gevraagd om te 
onderzoeken wat de mogelijkheden zijn om in Aa en Hunze te gaan werken 
met een energiecoach. Er hebben al diverse pilotprojecten plaatsgevonden en 
zijn succesvol gebleken. De inzet van deze coach bij huishoudens met een 
laag inkomen blijkt zeer effectief. De motie is door de wethouder 
overgenomen.  
 
Parkeervoorziening Eekschillersweg 
Naar aanleiding van een zienswijze van een inwoner hebben wij het college 
gevraagd om toch nog weer met omwonenden in gesprek te gaan om een 
oplossing te vinden voor de verkeers- en geluidhinder die de inwoners 
verwachten. De wethouder heeft dit toegezegd. 
 
 
Amendement 
 
Omgevingsvisie Centrum Gieten 
Bij  de behandeling van de omgevingsvisie hebben wij onze bedenkingen  
kenbaar gemaakt betreffende het gedeelte Stationsstraat Noord. Ons 
Amendement had als doel de zogenaamde “inspiratiezone” uit het plan te 
halen en apart vast te stellen.  Ons is onvoldoende helder wat met een 
inspiratiezone wordt bedoeld. Daarnaast wilden wij het college bewegen werk 
te maken van een mogelijk hernieuwde onderzoek naar de mogelijkheden te 
komen tot een MFC in Gieten.  
 
Bezoeken / activiteiten / acties 
 
Ook in 2019 hebben wij weer diverse bijeenkomsten bezocht. Tijdens deze 
bijeenkomsten worden wij geïnformeerd en bijgepraat over diverse 
onderwerpen. Daarnaast hebben wij ook met diverse organisaties en 
inwoners gesproken over actuele onderwerpen of op basis van signalen van 
inwoners.  
Hieronder wat meer informatie over een aantal van die bijeenkomsten. 
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Stichting Attenta 
Een nieuwe stichting, met veel potentie op onze doelgebieden. We hebben 
als raad een voorlichting gehad met daarin summier de eerste cijfers. Het 
stemt ons hoopvol, mede omdat er door een raadswerkgroep aan 
sturingsinstrumenten gewerkt wordt waarmee we in de toekomst beter 
sturing kunnen geven om de zorg op de juiste wijze en op de juiste plek in te 
zetten. 
 
Stichting de Helper 
Ook in 2019 hebben wij huisbezoeken afgelegd. We hebben gesproken met 
vrijwilligers die betrokken zijn bij de Stichting de Helper. We hebben daar ons 
licht opgestoken over de keerzijde van Stichting Attenta, er komt een aantal 
mankementen naar voren. Dit blijven wij nauwlettend volgen. Attenta zit in 
een opbouw fase en we willen monitoren of hier sprake is van 
aanloopproblematiek of dat er sprake is van structurele tekortkomingen. 
 
N34 –Verkeersplein Gieten 
In april 2019 zijn wij als raad en als burgers voorgelicht over de aanpak van 
de N34 en het verkeersplein, suggesties werden er nog niet gedaan. We 
hebben uitsluitend een tijdsplan voorgeschoteld gekregen waarin de burgers 
als ook de raden van de betrokken gemeenten structureel geïnformeerd gaan 
worden. We volgen dit nauwlettend, met dien verstande dat we alert blijven 
op de herhaling van problemen zoals die in het verleden zijn ontstaan (denk 
hierbij aan: Geluidswal Gieten / Rolde). Tijdig informeren en betrekken van 
omwonenden, waarbij heel nauwkeurig moet worden gekeken naar de 
uitnodigingen is dan ook ingebracht door de fractie tijdens deze 
bijeenkomst. 
 
Grip op gemeenschappelijke regelingen 
In april 2019 zijn wij als raad en als burgers voorgelicht over het krijgen van 
grip op gemeenschappelijke regelingen, o.a. de RUD (Regionale 
Uitvoeringsdienst Drenthe). Al enkele jaren gaat het met deze instelling niet 
goed. Echter kunnen wij als raad, en dus ook als fractie, niet echt grip krijgen 
op deze instelling. Om verschillende redenen is het nog niet mogelijk 
gebleken van deze instelling en regeling een succesformule te maken. Na 
deze voorlichting zijn er wellicht toch lichtpuntjes te ontdekken. We hebben 
in elk geval weer een frisse blik.  
 
GGD 
In mei 2019 zijn wij als raad en andere betrokkenen voorgelicht de 
zogenaamde Veilig Thuis. Een samenwerking tussen diverse instellingen (o.a. 
gemeente / woningbouwverenigingen / zorginstellingen / politie ) over Veilig 
Thuis. Een project/werkwijze waarin het mogelijk moet worden voor 
kinderen, maar ook ouders en ouderen om in een veilige omgeving te wonen 
en op te groeien. Een leerzaam moment, waarin ook de complexiteit en de 
impact van een melding over een onveilige situatie benadrukt werd.  
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Zorgvuldigheid vanuit de GGD is dan ook zeker geboden. Zorgelijk is toch 
ook de toename van de meldingen in de afgelopen jaren en dit verplicht ons 
blijvend aandacht te hebben voor de mogelijke oorzaken voor de stijgingen, 
waarbij we gevoed moeten worden door de GGD. 
 
NL Doet  
Tijdens de actie van NL doet hebben wij een klus gedaan bij de Hendrik Kok 
stichting. Wij hebben de terrassen, overkapping en toegang van het gebouw 
een opfris beurt geven zodat als het weer beter wordt de bewoners weer 
heerlijk buiten kunnen zitten. Na een ochtend hard werken wachtte er een 
welkome lunch. 
’s Middags zijn wij, samen met nog een aantal anderen, aan de wandel 
gegaan met de cliënten naar het dorp. Daar hebben de mensen kunnen 
genieten van een kopje koffie met gebak en een drankje.   
 
Voedselbank inzamelingsactie  
Met een aantal van ons hebben wij weer meegeholpen aan de 
inzamelingsactie die de voedselbank organiseert in de kerstperiode.  
 
Toegankelijkheid  
Het thema toegankelijkheid krijgt binnen onze partij veel aandacht. Er is zelfs 
een provinciale werkgroep met vertegenwoordigers uit elke PvdA fractie. 
We hebben het idee opgevat om eens te kijken hoe het staat met de 
toegankelijkheid van stembureaus. Dit onderzoek is vormgegeven en 
uitgevoerd door  Willeke Hoiting en Rikus Bartol. Tijdens de verkiezingsdag 
van de Europese verkiezingen zijn door Willeke en Rikus  alle stembureaus 
bezocht. Aan de hand van een uitgebreide schouwlijst werden diverse 
onderdelen gecheckt. Van deze bevindingen is een rapport gemaakt. De 
conclusie van het rapport was dat het in grote lijnen goed gesteld is met de 
toegankelijkheid maar dat er wel een aantal aandachts- /verbeterpunten zijn 
als het gaat om gehandicaptenparkeerplaatsen, toegangsdeuren, drempels, 
verlichting, verplichte hulpmiddelen, stembussen en kandidatenlijsten. 
Het rapport is aangeboden aan de burgemeester en toegestuurd aan de 
werkgroep van de gemeente die zich bezighoudt met toegankelijkheid. 
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Themabijeenkomsten 
 
Jaarvergadering maart:  
tijdens de vergadering zijn de volgende inhoudelijke thema’s besproken:  

• Klimaat / energie 
Een levendige discussie brak los, waarbij gesteld werd dat er niet 
simpelweg een keuze kan worden gemaakt voor duurzame 
oplossingen, mede omdat er gebieden zijn waar we (helaas) niet over 
gaan en we weliswaar onze best kunnen doen de omgeving te bewegen 
naar duurzaamheid, maar ook niet meer dan dat. Problemen waar 
tegen aan lopen zijn o.a. duale eigendom (woningblokken die 
gedeeltelijk eigendom zijn van woningbouwverenigingen en 
gedeeltelijk particulier eigendom).  

• Armoede 
Vanuit de leden werd hier fel over gediscussieerd. Kenmerkend was dat 
de meeste oplossingen symptoombestrijding bleken te zijn en niet 
oplossend voor de problematiek. In de discussie werd in ieder geval 
duidelijk dat armoede een dusdanig complex item is dat het een utopie 
is te denken dat we dit in deze raadsperiode kunnen oplossen. 
Uiteindelijk bleken er toch wel enkele waardevolle en bruikbare tips bij 
te zitten. 

 
Thema-avond november 
De door de fractie georganiseerde themabijeenkomst werd gehouden na 
onze ledenvergadering. Tijdens deze avond is gesproken over :  
kleinschalig wonen voor ouderen 
Vincent Fennis van stichting Het Groen Gasthuis vertelde over een project 
waar middels kleinschalig wonen betere zorg aan mensen met 
geheugenproblemen kan worden geboden. Een opvallend woon/zorg 
initiatief met 16 wooneenheden op het Groningse platteland. 
verduurzamen van woningen zonder extra kosten 
De heer Jacco Langebeeke van "Het Energiehuis" in Gieten schetste o.a. 
kansen en mogelijkheden om ook de sociaal minder bedeelden mee te laten 
doen aan de energie transitie. Daarbij ideeën aandragend, hoe woningen 
zodanig kunnen worden verduurzaamd, dat ze naast gasloos (nul op de 
meter) energiebesparing kunnen opleveren en in plaats van extra kosten 
zelfs kunnen zorgen voor meer bestedingsruimte voor de bewoners. 
 
 
 
De fractie: 
Kiena ten Brink 
Bert Hadderingh 
Henk Santes 
Frits Klein Langenhorst 
Patrick Petzinger 


